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§ 10   

Svar på remiss om ändringar i reglementen för vissa 
facknämnder samt stadsdelsnämnderna 

Beslut 
Spånga-Tensta stadsdelsnämnd beslutar att överlämna förvaltningens 

tjänsteskrivelse som svar på remissen. 

 

Ärendet 
Stadsledningskontoret har genomfört en översyn av vissa reglementen 

utifrån kommunfullmäktiges beslut om budget 2018 och ny 

kommunallag (2017:725) från och med den 1 januari 2018 samt 

dataskyddsförordning (dir 2016:15) som träder i kraft den 25 maj 

2018. Viss övrig korrigering har gjorts utifrån ändringar i olika 

lagrum. 

 

Förslag till reviderade reglementen har remitterats till Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd för yttrande. 

 

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning anser att de föreslagna 

förändringarna i reglemente för stadsdelsnämnderna överlag är 

välgrundade och bidrar till att förtydliga stadsdelsnämndens uppdrag.  

 

Förvaltningen ställer sig dock frågande till den föreslagna 

formuleringen av § 7, Kommunövergripande uppgifter. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 2 april 2018. 

Dnr 1.5.1-221/2018  

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 
Sus Andersson m.fl. (MP), Anna Jonazon m.fl. (S) och Rashid 

Mohammed (V) lade fram ett särskilt uttalande. 

 
”Särskilt uttalande 

Vi instämmer i förvaltningens synpunkter på remissen men vill 

därutöver även framhålla följande: 

 

Vi har inga invändningar mot de föreslagna ändringarna i reglementet 

för stadsdelarna, de är högst relevanta.  
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Vi tror dock att det också skulle kunna vara relevant att lägga till 

något om stadsdelarnas ansvar för det lokala utvecklingsarbetet. 

 

Det lokala utvecklingsarbetet är en viktig faktor för att skapa ett 

socialt hållbart Stockholm, ett Stockholm som håller ihop.  

 

Vikten av det arbetet tror vi kan behöva lyftas, så att det blir en 

självklar del även i framtida arbetet i såväl stadsdelar som 

facknämnder”. 

 

 


